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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 

16.12.2022 na Obecnom úrade v Rabčiciach 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: viď pozvánka na zasadnutie OZ   

 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Gabriel Vons, ktorý privítal 

všetkých prítomných. 

Prítomní poslanci : 8       Neprítomní: 1 (Peter Vons) 

Písaním zápisnice poveril Martu Chromekovú, pracovníčku obce. 

Skonštatoval, že prítomných je 8 z 9 poslancov a sú uznášania schopní.  

 

         K bodu č. 2 – Schválenie overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice p. starosta určil Milana Klinovského a PaedDr. Margitu Borovú . 

Poslanci hlasovali nasledovne:   

Za: 7 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   1 (Milan Klinovský)  Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje za overovateľov zápisnice Milana Klinovského a PaedDr. Margitu Borovú. 

 

           K bodu č. 3 – Schválenie programu zasadnutia 

V tomto bode programu starosta obce povedal poslancom, že doplnil program zasadnutia OZ 

a to : v bode č. 14 –  Žiadosti - Detský folklórny súbor Kašunka, Mladý Heligón, Folklórna 

skupina Rabčičanka a ľudové hudby 

          v bode č. 20 – Určenie dĺžky pracovného času hlavného kontrolóra obce ...... 

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje program zasadnutia OZ v zmysle pozvánky aj s doplnenou úpravou bodov 14 

a 20. 

          K bodu č. 4 - Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch  

a podmienkach školy za šk. rok 2021/2022.       

V tomto bode programu p. riaditeľka ZŠ s MŠ v Rabčiciach informovala poslancov o počte 

žiakov v ZŠ a MŠ. Ďalej informovala, že musíme prijať všetky deti do MŠ, ktoré majú právo 

byť umiestnené v MŠ, inak budeme platiť pokutu. Taktiež informovala o prebiehajúcich 

projektoch v ZŠ, ako aj nových, ktoré plánujú zrealizovať.  P. starosta povedal, že je veľa 

výziev v rámci projektov, tak budeme žiadať o financie,  aby sme mohli čo najviac využiť 

finančné prostriedky, ak budeme oprávnenými žiadateľmi. 

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 
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OZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy 

za šk. rok 2021/2022.    

 

           K bodu č. 5 – Správa o plnení úloh komunitného plánu sociálnych služieb za rok 

2022    

V tomto bode programu p. starosta obce predniesol správu o plnení úloh komunitného plánu 

sociálnych služieb za rok 2022. Informoval poslancov o práci uchádzačov o zamestnanie tzv. 

aktivačných pracovníkov, ktorí pracujú na obci, ďalej uviedol, že zamestnancov  ako je p. 

Klinovský a p. Slovík zoberie do zamestnania v budúcom roku, ak budú na to vyčlenené 

finančné prostriedky z Úradu práce, soc. vecí a rodiny Námestovo, cez projekty, aby sa nám 

vrátila väčšia časť mzdy. Taktiež informoval, že bude rokovať s vedením pošty, aby sa mohla 

pobočka pošty presťahovať do nových priestorov na spodnom podlaží obecného úradu, tak 

ako to bolo predčasom začaté. Poslanci diskutovali, že nie je najvhodnejšie riešený vchod do 

WC zo spoločenskej sály, prechádza sa priamo okolo nevesty a ženícha. Potrebovalo by to 

vyriešiť do budúcnosti  aj s oddelením obecného úradu so spoločenskou sálou.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ berie na vedomie správu o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb za rok 

2022. 

 

         K bodu č. 6 – Plán zasadnutí  obecného zastupiteľstva na rok 2023    

V tomto bode programu bol predložený plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2023. 

Poslanci žiadali od starostu obce, aby zvolával zasadnutie obecného zastupiteľstva na 

neskoršiu hodinu napr. na 16.30 hod.  Ďalej poslanci navrhovali pred OZ dopredu dojednať 

niektoré body programu, aby potom boli lepšie pripravení a nemuseli sa dohadovať na 

zasadnutí.  Tak to robia aj po iných obciach.  

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie:  

OZ schvaľuje plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2023.    

 

        K bodu č. 7 – Delegovanie nových členov – zástupcov obce do rady školy   

V tomto bode programu starosta predniesol dve žiadosti o vzdaní sa členstva v rade školy pri 

ZŠ s MŠ v Rabčiciach a to p. Mordelovej a Chromekovej.  Poslanci sa dohodli, že do Rady 

školy sa delegujú: Milan Klinovský, Mgr. Katarína Garajová, Ing. Martin Vons, Jozef Halka. 

Je potrebné odvolať členstvo v rade školy Ing. Mordela Jozefa, nakoľko už nie je poslancom 

OZ.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ deleguje Milana Klinovského, Mgr. Katarínu Garajovú, Ing. Martina Vonsa a Jozefa 

Halku do Rady školy pri Základnej škole s MŠ Rabčice, za zriaďovateľa. 

 

OZ berie na vedomie žiadosť Chromekovej Marty o vzdaní sa členstva v Rade školy pri 

Základnej škole s MŠ v Rabčiciach 

OZ berie na vedomie žiadosť Mordelovej Evy o vzdaní sa členstva v Rade školy pri Základnej 

škole s MŠ v Rabčiciach. 

        K bodu č. 8 – Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva obce 

Rabčice 
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V tomto bode programu navrhovali poslanci, aby sa pre členov komisií odsúhlasila odmena 

20,- Eur a pri poslancoch odmena 50,-- Eur. Zástupca starostu doteraz nebol odmeňovaný 

preto nebola navrhovaná žiadna odmena. S predneseným návrhom poslanci súhlasili a tak 

schválili zásady odmeňovania a poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva obce Rabčice. 

 

         K bodu č. 9 – Schválenie rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva 

V tomto bode programu bol predložený poslancom rokovací poriadok, ku ktorému nemali 

žiadne pripomienky, lebo im bol zaslaný pred zasadnutím a mali možnosť si ho doma 

naštudovať. 

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva 

 

            K bodu č. 10 – Schválenie členov do sociálnej komisie a voľba predsedu sociálnej 

komisie. 

V tomto bode programu starosta obce predniesol žiadosť p. Chromekovej Marty o vzdaní sa 

členstva v sociálnej komisií. Ďalej poslanci navrhovali členov do komisie a to: PaedDr. 

Margitu Borovú a Mgr. Michaelu Ogurekovú. 

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje členov sociálnej komisie – doplnenie: Mgr. Michaela Ogureková a PaedDr. 

Margita Borová. 

OZ volí predsedu sociálnej komisie: PaedDr. Margitu Borovú 

OZ berie na vedomie žiadosť Chromekovej Marty o vzdaní sa členstva v sociálnej komisií 

 

            K bodu č. 11 – Zriadenie komisie pre kultúru a šport, schválenie náplne práce 

komisie pre kultúru a šport a schválenie členov a predsedu komisie 

V tomto bode programu starosta vysvetlil poslancom, že prečo je nevyhnutné zriadiť ešte 

jednu komisiu na tento účel. Pri organizovaní kultúrnych a športových akcii by bolo dobré, 

keby sa na tomto priamo podieľali členovia komisie aj v spolupráci s obcou a starostom. 

Poslanci s týmto súhlasili a dotazovali sa, koľko bolo sponzorov na vianočné trhy, pretože do 

budúcnosti to bude stále ťažšie, aby akcie obce aspoň sčasti boli sponzorované.  Ďalej uviedli, 

že je dobré zriadiť takúto komisiu a pri organizovaní obecných akcii tieto aj takouto formou 

pozdvihnúť na vyššiu úroveň. Taktiež poslanci navrhovali, aby sa v obci usporiadala jedna 

väčšia akcia, ktorá bude mať úroveň, bude dobre zorganizovaná, kde sa stretne viac ľudí a pri 

dobrých podmienkach tak, aby boli občania spokojní. Do budúcnosti sa plánujú usporiadať  
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nové a iné kultúrne a športové akcie, kde bude možné zapojiť aj naše deti. Navrhované boli aj 

Oravské Vianoce so zvykmi, ktoré boli v našej obci, za našich praotcov a prababičiek, obec 

bola chudobná, a preto aj tie Vianoce mali iné čaro. Môže to byť pekný kultúrny zážitok pre 

našich občanov. V prípade možnosti sa môžu získať rôzne granty a dotácie na uskutočnenie 

podujatí. Do komisie pre kultúru a šport boli navrhnutí: Ing. Martin Vons, Mgr. Beáta 

Ogureková, Mgr. Renáta Grobarčíková, Bc. Jana Tatarková a Peter Vons. 

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ zriaďuje komisiu pre kultúru a šport. 

OZ schvaľuje  - náplň práce komisie pre kultúru a šport:  

 Zabezpečuje organizovanie kultúrnych a športových podujatí v obci v spolupráci so 

starostom obce. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie:  

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 7 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, IPeter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   1 (Ing. Martin Vons)   Nehlasoval:  0 

OZ schvaľuje členov komisie pre kultúru a šport : Ing. Martin Vons, Bc.Jana Tatarková, Mgr. 

Beáta Ogureková, Mgr. Renáta Grobarčíková, Peter Vons 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

OZ volí  predsedu komisie pre kultúru a šport: Mgr. Renátu Grobarčíkovú. 

 

           K bodu č. 12 – Žiadosť o schválenie členstva ZŠ s MŠ v RVC Martin na rok 2023 

V tomto bode programu bola prednesená žiadosť Základnej školy s MŠ Rabčice o jej 

schválenie, nakoľko školy a obce sa vzdelávajú v RVC Martin, kde po prihlásení a členstve 

v združení je nižší poplatok za vzdelávanie.  

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje členstvo základnej školy s MŠ Rabčice v RVC Martin na rok 2023, na základe 

žiadosti. 

 

           K bodu č. 13 – Schválenie prihlášky za člena združenia obcí RVC Martin na rok 

2023 a poplatku 

V tomto bode programu bola prednesená žiadosť a prihláška za člena RVC Martin 

organizácie obec Rabčice, ktorá sa každý rok hlási za člena RVC, z dôvodu, že sa uskutočňuje 

vzdelávanie za nižšie sumy, pre zamestnancov obce. Jednorázový ročný vklad je 210,67 Eur. 

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 
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K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje a) členstvo obce Rabčice v RVC Martin na rok 2023, na základe prihlášky 

                       b) poplatok člena obce Rabčice v RVC Martin na rok 2023 vo výške 210,67 € 

 

           K bodu č. 14 – Žiadosť o finančnú podporu k Vianociam – Komunita Kráľovnej 

Pokoja Močenok,  Detský folklórny súbor Kašunka, Mladý Heligón, Folklórna skupina 

Rabčičanka a ľudové hudby. 

V tomto bode programu bola prednesená žiadosť  Komunity Kráľovnej pokoja Močenok pre 

nášho občana Matúš Tyrala, ktorý je tam umiestnený. Každoročne mu prispievame na malý 

darček k Vianociam, alebo poskytneme finančný príspevok.  

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje finančný príspevok k Vianociam, pre Matúš Tyrala, občan Rabčíc, ktorý je 

umiestnený v Komunite Kráľovnej pokoja Močenok vo výške 50,- Eur. 

V tomto bode programu boli prednesené aj ďalšie žiadosti: Detský folklórny súbor Kašunka – 

žiadosť o finančný príspevok, Mladý Heligón – žiadosť o finančný príspevok na kalendáre na 

rok 2023, Folklórna skupina Rabčičanka a ľudové hudby – žiadosť o finančný príspevok. 

Folklórne súbory sa budú riešiť cez záujmovú činnosť, ktorá sa poskytuje Základnej škole 

s MŠ. Žiadosť Mladý Heligón – je potrebné podmieniť akciami na obci. 

Všetky žiadosti boli poslancami vzaté na vedomie.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ berie na vedomie – Žiadosť folklórnej skupiny Mladý Heligón o poskytnutie finančného 

príspevku. 

                                      -Žiadosť folklórnej skupiny Rabčičanka a ľudové hudby o poskytnutie  

finančných prostriedkov 

                         -Žiadosť detského folklórneho súboru Kašunka, Rabčice o poskytnutie  

finančného príspevku. 

 

             K bodu č. 15 – Žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti pozemku C-KN9128 vedená 

na LV 2177 

V tomto bode programu bola prednesená žiadosť  Martina Kozáka o odkúpenie nehnuteľnosti. 

Pán starosta ukázal poslancom parcelu priamo na mape, kde sa nachádza a poslanci po krátkej 

diskusii rozhodli, že uvedenú parcelu nebudú odpredávať. V krajnom prípade by ju mohla 

obec prenajať. 

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ zamieta žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti – pozemku – C-KN -9128 vedeného na LV 

2177 obce Rabčice žiadateľovi – Martin Kozák. 
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            K bodu č. 16 – Schválenie kroniky za rok 2021 

V tomto bode programu bola poslancami schválená spracovaná kronika obce za rok 2021. 

Poslanci iba doporučili vykonať korekciu kroniky pred tlačou, z dôvodu chýb pri písaní.  

Poslanci hlasovali nasledovne: Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. 

Katarína Garajová, Jozef Halka,  Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, 

Ing. Martin Vons, Peter Tatarka)   Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie:  

OZ schvaľuje kroniku za rok 2021. 

     

              K bodu č. 17 – Schválenie zmluvy o zriadení vecného bremena k stavbe: Rabčice 

– Pod hranicou – Rozšírenie NNK 

V tomto bode programu poslanci po krátkej diskusii a prekontrolovaní na ktorých parcelách 

žiada energetika zriadiť vecné bremeno, zistili, že tam nie je zahrnutá celá trasa, preto 

doporučili danú zmluvu vrátiť na doplnenie. Preto predložený návrh zmluvy neschválili.   

Poslanci hlasovali nasledovne:  Za: 0  Proti:  8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák,  

Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková 

Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka)   Zdržal sa:  0     Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ zamieta zmluvu o zriadené vecného bremena s stavbe : Rabčice – Pod hranicou – 

Rozšírenie NNK. 

 

            K bodu č. 18 - Dodatok č. 10 k VZN č. 3/2016 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, na žiaka školského klubu detí 

a potencionálneho stravníka školskej jedálne so sídlom na území obce Rabčice a na 

záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce Rabčice. 

V tomto bode programu bol prednesený dodatok  o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na dieťa MŠ.... 

Po krátkej diskusii, kde poslanci prediskutovali, koľko peňazí ide pre deti na exkurzie, výlety 

a plavecký výcvik,  doplnili  dodatok tým, že sa tam môžu zahrnúť aj naše folklórne skupiny, 

ktoré požadovali finančné prostriedky. Pani riaditeľka ZŠ rozprávala o zorganizovaní dňa 

zeme, škole v prírode, zbere papiera a iných aktivitách na ktoré požadujú finančné 

prostriedky. Ďalej niektorí poslanci navrhovali, aby si rodičia časť finančných prostriedkov na 

plavecký výcvik uhradili z vlastných, musia predsa rátať s tým, že keď majú deti, musia ich aj 

finančné podporovať, ak chcú, aby išli napr. na plavecký. Niektorí poslanci namietali, že nie 

všetci rodičia detí majú na to, aby podporili dieťa na plavecký výcvik, čo je povinné 

a niektoré deti  preto nepôjdu na plavecký, ak im ho škola nezaplatí. Ďalej bolo poslancami 

navrhnuté p. riaditeľke, aby škola žiadala o granty a dotácie, ktorými pokryjú tieto náklady. 

Poslanci dodatok prepočítali, upravili  a následne ho schválili. 

Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef Halka,  

Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje Dodatok č. 10 k VZN č. 3/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa materskej školy, na žiaka školského klubu detí a potencionálneho stravníka školskej  
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jedálne so sídlom na území obce Rabčice a na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom 

na území obce Rabčice. 

          K bodu č. 19 – VZN č. 2/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady 

V tomto bode programu bolo predložené VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady. Poslanci navrhované VZN prediskutovali a z návrhu vyňali úľavy 

pre zahraničných pracujúcich, nakoľko sú zárobkovo činní a navrhovaný poplatok pre občana 

vo výške 33 Eur upravili na 32 Eur. Nemohli ho upraviť menej, z dôvodu rastu cien energie 

a inflácie. Navrhovali, aby sa porovnali ceny za odvoz odpadu za roky 2021 a 2022. Poslanci 

navrhovali, aby sa umiestnila kamera pri vchode na zberný dvor, aby bolo možné občanov 

upozorniť, na to, ak dovezú odpad a nebude roztriedený, aby tak urobili. Doteraz triedili 

nevytriedený odpad naši zamestnanci. Pri zbere plastov už nebude možné, zobrať žiaden iný 

odpad ako plasty. Budú sa zbierať plasty iba v priesvitných vreciach, aby bolo možné 

vyselektovať odpad, ktorý do plastov nepatrí. Pri zbere plastov z domácnosti,  nebudú už 

zbierané žiadne iné odpady, všetko musia občania priniesť na zberný dvor, ktorý je otvorený 

každý deň a v soboty doobeda. Po tejto úprave navrhované VZN schválili.  Poslanci hlasovali 

nasledovne: Za: 8 (PaedDr. Margita Borová, Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová, Jozef 

Halka,  Milan Klinovský, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter 

Tatarka)   Proti:  0   Zdržal sa:   0   Nehlasoval:  0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje VZN č. 2/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady. 

               K bodu č. 20 – Určenie dĺžky pracovného času hlavného kontrolóra obce 

a vyhlásenie voľby na hlavného kontrolóra obce 

V tomto bode programu poslanci diskutovali o zvýšení úväzku a dĺžke pracovného času 

hlavného kontrolóra v obci, nakoľko predchádzajúcich 5 hod. mesačne sa javilo málo. 

V porovnaní s okolitými obcami starosta spoločne s poslancami navrhovali 10 hodín mesačne 

pre vykonávanie činnosti hlavného kontrolóra obce. Ďalej prediskutovali termíny na vyhlásenie 

voľby na hlavného kontrolóra obce. Obec t.č. nemá hlavného kontrolóra obce: 

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová,  Jozef Halka, Milan 

Klinovský,  JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie:  

OZ schvaľuje Výberové konanie na funkciu hlavného kontrolóra Rabčice v súlade s § 18a 

zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení s tým, že voľba hlavného 

kontrolóra sa uskutoční na riadnom zasadnutí OZ dňa 13.02.2023 /pondelok/ a s tým, že 

prihlášky môžu záujemcovia zasielať alebo doručiť na Obecný úrad v Rabčiciach  

v uzatvorenej obálke s označením: „Voľba kontrolóra – neotvárať“ do 28. januára 2023 

do 14.30 hod. 

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová,  Jozef Halka, Milan 

Klinovský,  JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 
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OZ schvaľuje  

1.Pracovný úväzok pre hlavného kontrolóra obce Rabčice na 10 hodín mesačne.  

2.Platové podmienky v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom    

           znení (par. 18c) 

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová,  Jozef Halka, Milan 

Klinovský,  JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

OZ schvaľuje  Predpokladaný termín nástupu hlavného kontrolóra obce do zamestnania od 

01.03.2023. 

            K bodu č. 21 – Rabčice STRED s.r.o. – zmena konateľa spoločnosti a schválenie 

odmeny 

V tomto bode programu starosta obce informoval poslancov, že navrhoval  funkciu konateľa 

spoločnosti Rabčice STRED, s.r.o., so sídlom Rabčice 196, 029 45, IČO: 36379964, zapísanej 

vo výpise z obchodného registra Okresného súdu Žilina, Oddiel: Sro, Vložka číslo: 11115/L,  

so 100% účasťou obce, jednému zamestnancovi, ale ten to odmietol. Z toho titulu bude 

musieť funkciu konateľa spoločnosti dočasu vykonávať starosta, tak ako to bolo doteraz. 

V budúcnosti, v prípade potreby, je kedykoľvek možné zmeniť konateľa. Poslanci hlasovali 

nasledovne:  

Za: 8  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová,  Jozef Halka, Milan 

Klinovský,  JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje  starostu obce Mgr. Gabriela Vonsa za konateľa spoločnosti Rabčice STRED, 

s.r.o., so sídlom Rabčice 196, 029 45, IČO: 36379964, zapísanej vo výpise z obchodného 

registra Okresného súdu Žilina, Oddiel: Sro, Vložka číslo: 11115/L.  

V tomto bode programu prebiehala aj diskusia o schválení odmeny pre konateľa. Nakoľko bol 

schválený za konateľa spoločnosti Rabčice STRED s.r.o starosta obce Mgr. Gabriel Vons, tak 

tento nemôže za výkon funkcie konateľa v spoločnosti v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 

Z.z. poberať odmenu za vykonávanie funkcie konateľa. Z tohto dôvodu poslanci odmenu 

starostovi obce – konateľovi spoločnosti  Rabčice STRED s.r.o – neschválili. Poslanci hlasovali 

nasledovne: Za: 0  Proti:  8 (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína 

Garajová,  Jozef Halka, Milan Klinovský,  JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin 

Vons, Peter Tatarka)              Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ zamieta  Odmenu pre konateľa spoločnosti Rabčice STRED s.r.o. 

            K bodu č. 22 – Schválenie navýšenia základného imania obce v spoločnosti 

Rabčice STRED s.r.o. 

V tomto bode programu starosta obce navrhoval poslancom schváliť navýšenie majetkovej 

účasti obce (základného imania) v spoločnosti Rabčice STRED, s.r.o., so sídlom Rabčice 196, 

029 45, IČO: 36379964, zapísanej vo výpise z obchodného registra Okresného súdu Žilina, 

Oddiel: Sro, Vložka číslo: 11115/L o sumu 30.000,- Eur. Zdôvodňoval to nevyhnutnou 

opravou  
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a údržbou vodovodu. Poslanci nenamietali a schválili navýšenie majetkovej účasti obce 

(základného imania) v spoločnosti Rabčice STRED, s.r.o. z prostriedkov rezervného fondu. 

Poslanci hlasovali nasledovne:  Za: 8  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. 

Katarína Garajová,  Jozef Halka, Milan Klinovský,  JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. 

Martin Vons, Peter Tatarka)    Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

 

OZ schvaľuje navýšenie majetkovej účasti obce (základného imania) v spoločnosti Rabčice 

STRED, s.r.o., so sídlom Rabčice 196, 029 45, IČO: 36379964, zapísanej vo výpise 

z obchodného registra Okresného súdu Žilina, Oddiel: Sro, Vložka číslo: 11115/L, o sumu 

30.000,- Eur, z prostriedkov rezervného fondu.  

              K bodu č. 23 – Schválenie nákupu prednej radlice a valčekového posypača 

V tomto bode programu starosta obce vysvetlil poslancom, že v obci sa zimná údržba 

pozemných komunikácií doteraz vykonávala dvoma traktormi ZETOR, ktoré sú staršie 

a opotrebované, pričom neustále pribúdajú nové úseky na údržbu, a preto navrhoval pre obec 

zakúpiť novú prednú radlicu v sume 2976,- Eur a valčekový posypač v sume 4044,- Eur, na 

dodanie ktorých boli zaslané ponuky 3 uchádzačovi, a táto cena je najnižšia. Poslanci súhlasili 

a hlasovali nasledovne:   Za: 8  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína 

Garajová,  Jozef Halka, Milan Klinovský,  JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin 

Vons, Peter Tatarka)    Proti:  0     Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje nákup prednej radlice v sume 2 976,-  Eur a  valčekového posypača v sume 

4 044,- Eur a presunúť finančné prostriedky na ich  nákup z rezervného fondu v roku 2022   

              K bodu č. 24 – Úprava rozpočtu obce na rok 2022 vrátane úprav rozpočtu 

Základnej školy s MŠ Rabčice 

V tomto bode programu poslanci diskutovali o úprave rozpočtu obce aj základnej školy v MŠ 

na rok 2022. Ekonómka obce informovala poslancov o úprave rozpočtu, ktoré sú 

v rozpočtovom opatrení č. 13,14,15/2022, ktoré môže vykonať starosta obce v rámci 

jednotlivých kapitol a dáva sa na vedomie. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ berie na vedomie Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 13, č. 14 a č. 15/2022 

v súlade s od. 2 písmenom b) § 14 ods. zákona č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy  a o zmene a doplnení niektorých zákonov predkladám obecnému 

zastupiteľstvu návrh na rozpočtové opatrenie (na základe priložených príloh), pričom sa 

upravujú:  

Celkové príjmy     – na sumu:         2 520 015,00 € (+115 732,00 €) 

                               z toho: - obec:                        2 430 792,00 € (+115 732,00 €)    

                                          - ZŠ s MŠ Rabčice:          89 223,00 €   

 

Celkové výdavky - na sumu:           2 520 015,00 €  (+115 732,00 €) 

                              z toho: - obec:                         1 386 600,00 €  (+60 445,00 €) 

              - ZŠ s MŠ Rabčice:   1 133 415,00 €  (+55 287,00 €)  

 

 V tomto bode programu diskutovali aj o čerpaní rezervného fondu a jeho prerozdelení v roku  
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2023. Taktiež bolo navrhnuté použiť prostriedky rezervného fondu na úhradu zvýšených 

nákladov na energie, ktoré nám v budúcom roku podstatne stúpnu. Poslanci schválili čerpanie 

rezervného fondu a hlasovali nasledovne: 

Za: 8  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová,  Jozef Halka, 

Milan Klinovský,  JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje 

a/ Čerpanie rezervného fondu vo výške 50,000,- Eur v roku 2023 na bežné výdavky: 

- Úhradu zvýšených nákladov na energie 

b/ Čerpanie rezervného fondu vo výške 100.000,- Eur  v roku 2023 na : 

- Vyasfaltovanie chodníka z hlavnej cesty po bránu cintorína 

- Zasypanie rúry pri materskej škôlke smerom k zbernému dvoru 

- Postavenie prístrešku pri vchode do kultúrneho domu z parkoviska z bočnej strany 

- Zabezpečenie kamerového systému v obci a pri Základnej škole s MŠ 

V tomto bode programu bolo poslancom vysvetlené, že v rámci jednotlivých rozpočtových 

kapitol môže starosta obce vykonávať  zmeny rozpočtu rozpočtovými opatreniami v rámci 

schváleného rozpočtu  len v rámci bežných príjmov a výdavkov. Poslanci schválili návrh 

a hlasovali nasledovne: Za: 7  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína 

Garajová,  Jozef Halka, Milan Klinovský,  Ing. Martin Vons, Peter Tatarka)   Proti:  0  Zdržal 

sa:  1 (JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková)  Nehlasoval: 0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje Starostovi obce v priebehu rozpočtového roku vykonávať zmeny rozpočtu  

rozpočtovými opatreniami v rámci schváleného rozpočtu v rámci jednotlivých kapitol 

(funkčnej klasifikácie) a položiek (na úrovni kategórii), pričom sa nemenia celkové príjmy 

a výdavky, ale len v rámci bežných príjmov a výdavkov.  

V tomto bode programu bolo poslancami schválené aj navýšenie rozpočtu ZŠ s MŠ na 

originálne kompetencie kde poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 7  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová,  Jozef Halka, Milan 

Klinovský,  Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  1 ( JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková)     Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje navýšenie rozpočtu Základnej školy  MŠ na originálne kompetencie v roku 

2022 o sumu 3.513,22 Eur z dôvodu čerpania zostatku dovolenky pedagogického 

zamestnanca po skončení materskej a rodičovskej dovolenky.  

V tomto bode programu  poslanci upravili a navýšili rozpočet Základnej školy s MŠ v roku 2022 

o sumu na dofinancovanie projektov ÚPSVaR, MPC Prešov a Gramotnosť. Pani riaditeľka 

požadovala finančné prostriedky, ktoré v roku 2023, keď ich dostanú, vráti na účet obce.  
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Poslanci hlasovali nasledovne:    Za: 7  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. 

Katarína Garajová,  Jozef Halka, Milan Klinovský,  Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  1 ( JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková)     Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie:                                                                                              

OZ schvaľuje Úpravu a navýšenie rozpočtu Základnej školy  MŠ  v roku 2022 o sumu 

9.552,20  Eur na dofinancovanie projektov ÚPSVaR, MPC Prešov a projekt Gramotnosť 

s tým, že finančné prostriedky škola obci vráti v roku 2023. 

V tomto bode programu Základná škola s MŠ v Rabčiciach žiadala o úpravu príjmov 

a výdavkov o 4067 Eur na rok 2022. 

Poslanci hlasovali nasledovne:  Za: 7  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. 

Katarína Garajová,  Jozef Halka, Milan Klinovský,  Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  1 ( JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková)     Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie:       

OZ schvaľuje Úpravu príjmov a výdavkov v rozpočte Základnej školy  MŠ  v roku 2022 – 

navýšenie o sumu 4.067,-  Eur . 

V tomto bode programu bola prednesená ekonómkou obce zmena rozpočtu rozpočtovým 

opatrením č. 16/2022, v ktorom poslanci schválili predloženú a navrhovanú zmenu rozpočtu 

v roku 2022. Poslanci hlasovali nasledovne:  Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. Katarína Garajová,  Jozef Halka, Milan 

Klinovský,  JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. Martin Vons, Peter Tatarka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 16 v súlade s od. 2 písmenom b) § 14 ods. zákona 

č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov predkladám obecnému zastupiteľstvu návrh na rozpočtové opatrenie (na 

základe priložených príloh), pričom sa upravujú:  

 

Celkové príjmy     – na sumu:         2 554 700,00 € (+34 685,00 €) 

                               z toho: - obec:                        2 461 410,00 € (+30 618,00 €)    

                                          - ZŠ s MŠ Rabčice:          93 290,00 €  (+ 4 067,00 €) 

 

Celkové výdavky - na sumu:           2 554 700,00 €  (+34 685,00 €) 

                              z toho: - obec:                         1 408 903,00 €   (+22 303,00 €) 

              - ZŠ s MŠ Rabčice:   1 145 797,00 €  (+12 382,00 €)  

 

      K bodu č. 25 – Programový rozpočet obce Rabčice na rok 2023 vrátane rozpočtu 

Základnej školy s MŠ Rabčice s výhľadom na roky 2024 – 2025 

V tomto bode programu poslanci schválili programový rozpočet obce  na rok 2023 vrátane 

rozpočtu ZŠ s MŠ s výhľadom na roky 2024 a 2025. Navrhovaný materiál mali zaslaný vopred. 

Poslanci hlasovali nasledovne: Za: 8  (PaedDr. Margita Borová,  Ľubomír Bublák, Mgr. 

Katarína Garajová,  Jozef Halka, Milan Klinovský,  JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková, Ing. 

Martin Vons, Peter Tatarka)  Proti:  0        Zdržal sa:  0        Nehlasoval:   0 
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K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje Programový rozpočet obce Rabčice na rok 2023 vrátane rozpočtu Základnej 

školy s MŠ Rabčice. 

OZ berie na vedomie Programový rozpočet obce Rabčice na rok 2024 - 2025 vrátane rozpočtu 

Základnej školy s MŠ Rabčice. 

          K bodu č. 26 – Rôzne 

V tomto bode programu starosta obce predniesol žiadosti občanov, ktorí žiadajú o opravu 

a úpravu prístupových ciest. Všetky tieto požiadavky boli vzaté na vedomie a budú sa 

postupne riešiť. K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ berie na vedomie 

1.  Žiadosť Brenkusa Cyrila o opravu cesty 

2. Žiadosť občanov Kozák Ján, Kolčák Ján, Kolčák Miroslav, Kolčák Dušan, Fiták 

Maroš, Živčák Jozef, Pitáková Frederika, Glombik Peter o úpravu a údržbu 

prístupovej cesty v časti obce Glombikovka  

3. Žiadosť občanov Vojtašák Peter, Turac Roman, Stelinová Magdaléna, Stelinová 

Vilma, Vojtašák Vladimír, Živčák Jozef, Brenkusová Lucia, Turac Martin o úpravu 

a údržbu prístupovej cesty v časti obce Glombikovka 

V tomto bode programu starosta obce  oboznámil poslancov, že sa postupne bude vykonávať 

termoregulácia kúrenia v škôlke. Taktiež teplo dodávané do školy sa môže reálne merať, čím 

by sa mohol zmeniť spôsob vyúčtovanie dodávok tepla v škole na reálne spotrebované 

množstvá.  

P. riaditeľka sa vyjadrila, že prenajatá telocvičňa je pre Základnú školu záťaž, je tam chladno, 

teplo uniká,  lebo sú vysoké stropy. Telocvik rozvrhli, tak aby sa tam dalo cvičiť. Príjem 

z telocvične je malý a nepokrýva ani zďaleka,  náklady na teplo a upratovanie. Vyťaženosť 

telocvične je nízka.  

Pán starosta uviedol, že ak bude potrebné, s upratovaním telocvične môže vypomôcť aj 

upratovačka z obecného úradu, keď nie je na obci plne vyťažená. Ďalej uviedol, že už boli 

zamestnanci vykonať kontrolu stavu strechy na telocvični, aby nedošlo k škodám, nakoľko už 

napadol prvý sneh. 

Poslanci navrhovali, aby sa prehodnotili poplatky schválené v telocvični.  

Poslanci navrhovali, aby sa obce spojili a skúsili sa zapojiť do programu na dotácie – veľmi 

vhodný by bol chodník pre kočíky, cyklistov a peších po pravej strane hlavnej cesty vedúcej 

do Rabče. 

Starosta ďalej informoval poslancov ohľadom výstavby cyklotrasy, že má viesť po 

pôvodných cestách, určitá časť však ide mimo schválenej dokumentácie. Je nutné 

komunikovať s Ministerstvom investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej 

republiky, pretože zatiaľ neboli preplatené požadované finančné prostriedky z dôvodu 

nesplnenia podmienok projektu. Taktiež bude nutné vydanie dodatočného stavebného 

povolenie na túto stavbu, pretože nepostačuje ohlásenie drobnej stavby. Zo strany p. 

Rentkovej bola podaná výzva na upustenie od protiprávneho stavu a súčasne návrh na 

mimosúdne urovnanie, a to za časť úseku na cyklotrase, kde je podielovou spoluvlastníčkou.  
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Poslanci navrhovali osloviť zhotoviteľa stavby, ako k tomu vôbec došlo a prečo sa 

nezamerala cyklotrasa po jej ukončení. 

V tomto bode programu bol dotaz poslancov na vyúčtovanie dotácie poskytnutej TJ Slávia 

Rabčice. Poslanci pripomenuli ako a na akom základe bola dotácia poskytnutá – dotačná 

zmluva z obce  je uzavretá na sumu 15.000,- Eur. Pri jej poskytovaní bola dohoda, že ak obec 

poskytne 15.000 Eur, tak spoločnosť Support Q, a.s. zastúpená Petrom Vonsom, poskytne 

takú istú sumu, aby sa mohlo napr. upraviť ihrisko, nakúpiť brány, platiť trénera, financovať 

činnosť TJ Slávia Rabčice a pod.  Bolo by vhodné, keby to poslancom prišiel vysvetliť Peter 

Vons, ktorý je pokračovateľom TJ Slávia Rabčice v súčasnosti. Poslanci chcú počuť akú má 

víziu s ihriskom. Poslanci prekontrolovali poskytnutú dotáciu z obce, jej čerpanie, 

a požadovali urobiť súpis ako bola dotácia čerpaná. Čerpanie poskytnutej dotácie z obce bolo 

správne, ale požadujú bližšie vysvetlenie k niektorým nakúpeným položkám. Pán starosta 

niektoré otázky vysvetlil. Poslanci sa vyjadrili aj k samotnému ihrisku a k tomu, že 

s odstupom času bude problém so žiakmi – dorastencami, pretože nebude dostatok hráčov. 

Taktiež sa dopytovali, či je funkčná traktorová kosačka na kosenie ihriska, ktorá bola v obci. 

Pán starosta povedal, že to zistí.  

Starosta obce ešte navrhoval, aby sa financovanie TJ riešilo aj cez SFZ. Pripomenul, že všetok 

majetok, s ktorým hospodári TJ patrí tomuto subjektu.  

V tomto bode programu poslanci diskutovali aj o vianočných trhoch, ktoré sa majú konať 

zajtra, t.j. 17.12.2022. Starosta obce informoval poslancov o príprave tribúny na vianočné 

trhy, o mieste, kde sa majú konať- pri novom kultúrnom dome, budú sprístupnené aj toalety 

pre všetkých návštevníkov, šatňa pre účinkujúcich.  

           K bodu č. 27 – Diskusia 

V tomto bode programu nebola diskusia, nakoľko tá prebiehala priebežne pri jednotlivých 

bodoch programu. 

            K bodu č. 28 – Záver 

V tomto bode programu starosta obce ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva  

a poďakoval všetkým za účasť. 

 

                                                                                      Mgr. Gabriel Vons 

                                                                                           starosta obce 

 

V Rabčiciach, dňa  22.12.2022 

 

 

Zapisovateľka:  Marta Chromeková 

 

Overovatelia zápisnice: Klinovský Milan,  PaedDr. Margita Borová  
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